
 

 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
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MJESNI ODBOR TURNIĆ 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
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Rijeka,  30. rujna 2020. 
                                    
 
 
 

ZAPISNIK 
 15. SJEDNICE VMO TURNIĆ 

 
 
15. sjednica VMO Turnić održana je 29. rujna 2020. godine (utorak) u 17:00 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b.  

 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

 Ivica Grozdanić, predsjednik VMO 

 Nevenka Česal, zamjenica predsjednika VMO 

 Milena Žitinić, članica VMO 

 Nikola Jurić, član VMO 

 Miomira Milovanović, tajnica MO 
 
Sjednici nije bila nazočna: 
 

 Božidarka Matija Čerina, članica VMO 
 
 
Usvajanje zapisnika sa 14. sjednice VMO Turnić: 
 

 Zapisnik je usvojen jednoglasno. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 
 

                                                  DNEVNI RED 

 
 

1. Tekuća komunalna problematika 
2. Razno  

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 



 

 

 
AD 1 
 
Zaprimljen je dopis stanara ulice A. Barca kućni broj 13 u kojem skreću pozornost na 
zanemarivanje čišćenja okoliša od strane nadležnih službi. Navode da je najgore je na 
stubama koje vode od ulaza zgrade A. Barca 13 do poslovnih prostora s donje strane 
zgrade. Površine su vidno oštećene te se tokom kiša u istima nakuplja voda i otežava 
kretanje pogotovo starijim osobama (najgore između ulaza 13 i 11). Isto je izraženije na 
gornjoj površini odnosno ( k.č.br. 3482/40 dok se na donjoj površini (k.č.br. 3482/36) 
nalazi poveća rupa iz koje po izjavama zakupaca poslovnih prostora zgrade izlaze i 
štakori. Zbog oštećenog kolnika zbog kojeg nema adekvatnog odvođenja slivnih voda 
prolaskom vozila po cesti voda zalijeva donje površine i izloge poslovnih prostora.  

Na parkiralištu se nalazi vozilo koje se s istog mjesta nije pomaknulo već godinu dana te 
mu je istekla registracija. Vozilo zauzima jedno parkirno mjesto za potrebe stanara ulaza 
7., 9., 11. i 13.  

Također kao problem navode uređenje stabala u zelenom pojasu. 
 
Zaključak: 

 Uputiti će se dopis nadležnim službama. 
 
 
 
AD 2 
Vijeće je razgovaralo o situaciji izazvanoj corona virusom i njezinom utjecaju na realizaciju 
planiranih programa i malih komunalnih akcija. 
 

 

Sjednica je završila u 19:00 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Turnić: 

 
                  Miomira Milovanović Ivica Grozdanić 
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